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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
 
 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade styrelsemötet för öppnat och gladdes åt 
ett första fysiskt möte på lång tid. 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Tommy Höglund  
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll 
Beslut: Styrelseprotokoll från 211018 gicks igenom, godkändes 
och lades till handlingarna. 
 
ÖVERGRIPANDE 
 
Administrativa förbundsfrågor: 
SF Dialog: Ordförande och GS deltog under november.  
Programpunkter: RF arbetssätt, deltagande i internationella 
mästerskap och mänskliga rättigheter, idrottspolitiskt offensiv, 
digitalisering och hemsidor.  
SVT dagen: Ordförande och GS deltog, Skidskytte har stor 
plats framåt i Vinterstudion.  
IBUs mentorprogram där Sverige kommer att nominera Sofia, 
kan framåt finnas intresse för Ulrika Öberg och Anna Maria 
Uusitalo.   
 
Externa rapporter/ärenden (IBU/RF/SOK/SISU) 
IBU/SOK: Olle Dahlin deltog via Teams och berättade om IBU, 
SOK och BIU (Biathlon Integrity Unit) som avslutande punkt 
på mötet.  
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Vision, mission and all objektivs stort och viktigt arbete för 
IBU framåt vilket ger en tydlig riktning framåt i arbetet för 
IBU och NF:s fortsatta skidskyttestutveckling.  
Asien har stort intresse för laser, stor potential för att växa i 
den delen av världen.  
Via IOC solidarity och EU projekt finns stora möjligheter för 
IBU att söka pengar till projekt.  
IBU har startat IBU Scope där NF har möjlighet söka pengar 
för delfinansiering till 50% av projekt.  
The Integrity Union är en del av IBU, men är operativt 
oberoende. BIU har sin egen styrelse, personal och regler.  
BIU ansvarar för att utreda och lagföra överträdelser av 
intergritskoden (tex. Doping, korruption, vadslagning, allmänt 
tjänstefel, trakasserier/missbruk etc.) och att se till att IBU 
följer sina skyldigheter enligt World Anti-Doping Code och 
dess övriga skyldigheter för styrning och etisk efterlevnad 
enligt konstitutionen och andra IBU-regler 
SOK förberedelser för OS i Peking är i fullgång. Har även 
startat upp med kvartalsmöten med OSF där Ordf/GS deltar.  
 
Kommande möten: 
 
SOK – OSF möte 7 dec 
 
IDROTTSLIG FRAMGÅNG 
 
Rapport från GS: 
 
Bra läger genomfört i Idre med friska och starka aktiva, trotts 
tuffa utmaningar med vädret. Inledningen på säsongen har 
startat bra med fina tävlingar i Idre (Sverige Premiären), IBU 
Cup Idre och VC Östersund.   
Vi kommer att ha ett ökat behov av Covid-19 anpassning 
under säsongen, trygga med fjolårets protokoll.   
 
Frågor/Diskussion: 
GS lyfte frågan om att titta på möjligheten är att skapa en 
ytterligare skjutvall i Östersund. GS fick i uppdrag att se över 
och jobba fram en plan med kommunen och övriga aktörer i 
Östersund. (Klubbar, Parasport)    
 
Strategiska frågor: 
Titta på att förstärka miljön i Östersund.  
 
STARKA REGIONER OCH FÖRENINGAR 
 
Rapport från Camilla Ingerhed: 
 
Det område där utvecklingen och trycket inom rörelsen är som 
absolut störst. 
3000 skidskyttekort totalt och 60 ledare har genomgått 
ungdomsledarutbildning.  
Stort behov av utbildning ute i landet, det jobbas för att 
färdigställa steg 2 (Junior & Senior tränarutbildningen) där 
också introduktion för stående skytte efterfrågas i stor 
utsträckning. 
Man har inte ställt in utan lyckats ställa om och genomföra 
mycket utbildningar digitalt.  
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Anläggningsfrågan och vapenbehovet är frågor som kommer 
till Regions- och föreningsutvecklingsgruppen 
 
Frågor/Diskussion: 
Hur ska vi hantera de stora frågorna som finns runt 
anläggningar, vapen och ledare.  
Tittar på att förstärka organisationen med en konsulent i 
mellan Sverige.  
 
Strategiska frågor: 
För att kunna ta nästa steg i den nationella utvecklingen 
behöver hela paketet med anläggningar, vapen, fler ledare och 
fler tävlingar ses över och stärkas. 
 
FRAMGÅNGSRIKA EVENEMANG 
 
Rapport från GS: 
Första helgen av VC är genomförd i Östersund med god 
framgång och känslan att vi kommer få bra publik avslutande 
dagar. Organisationen fungerar bra och vi har stort 
engagemang från funktionärer. Gott samarbete med IBU.  
 
 
Frågor/Diskussion: 
Styrelsen tackade för rapporten och för ett bra jobb! 
 
 
Säsongspremiär Idre: 
Sverige Premiären i Idre genomfördes med stor framgång och 
väldigt bra intresse från partners att delta och bidra till ett bra 
ekonomiskt utfall. Tittarsiffrorna var enormt bra, SVT extremt 
nöjda. 
 
 
WCR: 
Har ett 20-tal partners som många aktiverar sig genom att 
delta på VC med personal och/eller kunder.  
Victor och Teodor gör ett bra jobb. 
 
 
HÅLLBAR EKONOMI & ORGANISATION 
 
Rapport: 
GS rapporterar kring att arbetet med flytt kommer att ske efter 
VC som ett bra steg för organisationen. Fortsatt arbete att 
förstärka Regions- och föreningsutvecklingen.      
 
 
Frågor/Diskussion: 
Viktigt att vi försöker möta upp de behov som finns i landet.  
 
Arbetssätt  
Kortare genomgång kring vikten av att respektive 
verksamhetsdel av organisationen tar ett större ansvar i 
strategiska och operativa frågor.  
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Prognos 2021/2022: 
Inga avvikelser sen senaste rapporten i okt.  
 
Sponsorläget 2022/2023: 
Genomgång av sponsorläget inför kommande verksamhetsår 
vilket är positivt, några avtal har förlängts. Förhandlingar 
pågår med några partners om förlängning.  
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
 
Varumärkesarbetet  
Hade besök från Alex Råberg från Make Your Mark, han 
inledde mötet med att ge en lägesrapport där han 
presenterade det arbete som gjort tillsammans med hela 
organisationen.  
Mottogs positivt av styrelsen.  
 
Hall of Fame: 
Sofia och Bengt får i uppdrag att se över kriterierna, man 
kommer att ta stöd av Marianne och Eva i frågan.  
 
Vapenlicens:  
Inköp av skidskyttevapen:   
Styrelsen beslutar att SSSF ska ansöka om en vapenlicens hos 
polisen för ett skidskyttevapen att använda för forskning och 
utveckling av skidskyttesporten.  
Vapen nr SE – 2301559 
 
 
AVSLUTNING & NÄSTA MÖTE. 
 
Nästa möte 31 januari på Teams. 
 
Styrelsemötet avslutas.  
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
Sofia Domeij                                                   Rikard Grip 
 
Justerare 
Tommy Höglund  
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